

the existing work process.



操作簡易 Easy To Operate



完全滅菌 Completely sterilized



不需烤箱 No Oven Required



Tung Sheng Co., Ltd www.tungsheng.com service@tungsheng.com.tw



快乾、環保節能 **Quick-Drying & Energy Saving**



高抗潮 **High Moisture Resistance**



不沾染產品 **Non-Contaminated Products**



用量少・減少支出 Small Dosage, Low Cost

SB-CHOO 氣相型防霉劑

Anti-Mold Agent

本產品透過其成分來滅菌,SB-CHOO被釋放後會經由空氣流動來殺菌,將目標空 間打造成無菌空間,達到完全防霉效果。濕度70度以下免開除濕機!

This product is sterilized through its ingredients. After SB-CH00 is sprayed, the anti-mold agent will be moving by air flow. It sterilizes the target space completely. No need to turn on dehumidifier below humidity 70 degrees!



傳統水溶性覆蓋防霉劑 Traditional water-soluble anti-mold agent

SB-CH00 Volatile Anti-Mold Agent

人工成本 **Labor Cost** 人員需定期檢查機器與保養 Staff needs to check the machine and maintain it regularly

只需在鞋盒內噴兩下

Just spray twice in the packing box

工人接受度 **Worker Acceptance**

較低,因其噴霧大 Low acceptance, due to large smog 噴霧小,人員接受度高 High acceptance, due to small mist and small dosage

是否需烤箱 **Oven Required**

水性防霉劑需要過烤箱 Water-based anti-mold agent needs to go though the oven

不需烤箱 No oven is required

效果 **Effect**

疏漏未噴的地方會有發霉的疑慮 Unsprayed areas may have moldy possibility

隨著空氣流動平均分布 Moving together with air flow to sterilize evenly in the package

環保 **ECO-Friendly** 傳統防霉劑噴霧大,需加開除濕機降低 發霉機率

The traditional anti-mold agent needs high dosage which requires a dehumidifier to reduce moldy possibility 噴霧小,無需加用除濕機也不會發霉

Small dosage; so no need to use a dehumidifier. Perfect anti-mold effect



倉儲防霉 Storage Anti-Mold

由於原物料層層疊放,水分已滲入材料纖維裡,即 使開除濕機也無法除去潛藏在纖維裡的水分。透過 SB-CHOO防霉劑來滅菌是目前最有效的方式!

In the warehouse, the raw materials are stacked by layers, and the moisture has penetrated into the material fibers, even dehumidifiers cannot remove the moisture inside of the fibers. Sterilization through SB-CH00 anti-mold agent is the most effective way at present!

|防霉劑用量試算|Calculation of the amount of antifungal agent

空間 Place	一次用量 One-time use	每月用量 One-month use
坪數 105 pings	1.5 Liters	6 Liters

|除濕機電費試算|Calculation of dehumidifier electrical costs

除濕機瓦數	使用數量	除濕時數
Dehumidifier Wattage	Usage Amount	Dehumidification hours
4.3 KW	6 sets	5 Hours

節省百分之七十的除霉費用 Save up 70% Anti-Mold Costs!

